

Title (en)

Memorandum tray.

Title (de)

Notizzettel-Behälter.

Title (fr)

Gousset pour feuillets à écrire.

Publication

EP 0047219 A1 19820310 (DE)

Application

EP 81730044 A 19810415

Priority

- DE 8023611 U 19800902
- DE 8023612 U 19800902

Abstract (en)

The receptacle (10), with a stable base having the form of a pedestal topped by a flooring (11) comprises, in its central portion and with margins (32) from the sides (15), vertical tongues (12) integral with the receptacle. Large apertures are provided between the tongues (12). The flooring has an edge (14) with respect to the tongues. In one embodiment, one of the tongues (12) is provided with a container (27) having the shape of a tube (28) integral with the tongue (12), for a pen or pencil. The center of gravity of the container (27) is supported by the edge of the base. The container is perpendicular to the flooring (11) and extends up to the upper end (30) of the tongue (12) or half way.

Abstract (de)

Notizzettel-Behälter (10) mit einem als standfester Sockel ausgebildeten Behälterboden (11) und mittig mit einem seitlichen Abstand (32) von den Seitenkanten (15) einstückig an diese angeformten, etwa senkrecht stehenden Zungen (12). Zwischen den Zungen (12) befinden sich große Behälteröffnungen (16). Der Behälterboden (11) weist gegenüber den Zungen (12) einen rundumlaufenden Sockelrand (14) auf. Bei einer Ausführungsform ist an einer der Zungen (12) eine Schreibgeräthalterung (27) in Form eines röhrchenförmigen Köchers (28) einstückig angeformt. Der Schwerpunkt der Schreibgeräthalterung (27) wird durch den Sockelrand unterstützt. Die Schreibgeräthalterung (27) steht etwa senkrecht zu dem Behälterboden (11) und schließt entweder auf halber Höhe oder an der Oberkante (30) der jeweiligen Zunge (12) ab.

IPC 1-7

B42F 7/14; B43M 17/00

IPC 8 full level

B42D 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 5/005 (2013.01)

Citation (search report)

- FR 1531418 A 19680705
- DE 2742345 A1 19790329 - LICINVEST AG
- DE 7621486 U1 19761028
- FR 2115667 A5 19720707 - VERDON JACQUES
- DE 936138 C 19551207 - ANDREE IRMGARD
- US 3764167 A 19731009 - LONGARZO R

Cited by

DE19711076A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0047219 A1 19820310; BR 8108774 A 19820713; DK 197782 A 19820503; NO 821457 L 19820503; WO 8200797 A1 19820318

DOCDB simple family (application)

EP 81730044 A 19810415; BR 8108774 A 19810415; DE 8100062 W 19810415; DK 197782 A 19820503; NO 821457 A 19820503